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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 17 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI 

ZÁPIS 
z 20. zasedání Zastupitelstva městské části Praha 17 

konaného dne 20. 9. 2017 

 
 

 
 

 

Zasedání ZMČ zahájila starostka MČ Mgr. Jitka Synková, přivítala přítomné a konstatovala,  

že zasedání ZMČ bylo svoláno řádně a včas. 

 
 

 

 

Upozornila, že celý průběh zasedání je zvukově zaznamenáván pro účely vyhotovení zápisu. 

 

 

 

 
Začátek zasedání:  15:02 hod. 

Konec zasedání:  16:12 hod. 
 

 

 

 

Místo konání: Společenský sál KC Průhon, Socháňova 1220/27, Praha 17 - Řepy 

 

 

 

 

Přítomno: 19 členů ZMČ 

Ing. Pavel Franěk příchod v 15:17 

 

Omluveni: Ing. Jan Černý, Jaroslav Hájek, JUDr. Kateřina Kaljkovićová, Václav Kreisinger 

 

Ing. Lubomír Lampert odchod v 15:48, Šárka Strachová odchod v 15:48 

 

Ověřovatelé: Jiří Masopust, Jan Bösser 

Pro: 14, Proti: 0, Zdržel se: 2, Nehlasoval: 2       
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Návrhový výbor: Doc. PaedDr. Jan Farkač, CSc., Ing. David Števík, Ing. arch. Michal Štěpař 

Pro: 16, Proti: 0, Zdržel se: 1, Nehlasoval: 1    

 

 

 

Návrh programu:  

 

20.1 Kontrola zápisu 

20.2 Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. pololetí 2017 

20.3 Změny rozpočtu k 31. 7. 2017 

20.4 Změny rozpočtu k 31. 8. 2017 

20.5 Změny rozpočtu k 30. 9. 2017 

20.6 Návrh změn v "Zásadách postupu při pronájmu obecních bytů v MČ Praha 17,  

v "Pravidlech pronájmu startovacích bytů pro mladé rodiny za regulované 

nájemné v MČ Praha 17" a v "Podmínkách pro skládání finanční jistiny pro 

výběrová řízení na pronájem nebo koupi nemovitého majetku MČ Praha 17" 

 

 
 

•  Pevný bod - Interpelace členů ZMČ (předpokládaný čas od 15:15) 

•  Pevný bod - Náměty a připomínky občanů Řep (předpokládaný čas od 16:00) 

 

 

Hlasování o konečné podobě programu: 

Pro: 17, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 1 

 

 

 
 

 

Interpelace členů ZMČ  

 

 

1) Mgr. Synková – Jak postupuje výstavba sportovního centra Na Chobotě 

2) Mgr. Černovský – Kontrolní výbor – Kontrola dodržování právních předpisů 

3) Mgr. Černovský – Kontrolní výbor – Zápisy z kontrol 

4) Mgr. Černovský – CSZS – Přehled dohod mimo pracovní poměr 

5) Mgr. Černovský – KC Průhon – Přehled dohod mimo pracovní poměr, přehled faktur 

 

 

 

1) Mgr. Synková – Jak postupuje výstavba sportovního centra Na Chobotě 

 

Mgr. Synková 

• informovala zastupitele o postupu výstavby sportovního centra Na Chobotě 

• je to více než půl roku, kdy proběhlo poklepání základního kamene – přesně tedy 20. 

března 2017 



3 

 

• Na samém počátku bylo nutno provést likvidaci náletů, vybourat betonové plochy, 

které byly téměř po celé dotčené stavební ploše, započít s odtěžením stavebních jam, 

montáž protihlukové stěny, likvidaci původních betonových základů, pilot atd. 

• Po všech těchto likvidačních pracích následovalo vrtání pilot a to u plánovaného 

objektu SO 02 Bazénové centrum, kde bylo odvrtáno celkem 99 ks pilot o to až do 

hloubky 11 metrů. Následoval objekt S 01 – tedy budoucí Sportovní hala, kde bylo 

provedeno celkem 73 ks pilot a to také až do jedenáctimetrové hloubky. Pro informaci 

uvádím, že zde byly dost komplikované základové poměry a musel být téměř u každé 

piloty geolog, který povoloval betonáž. 

• Stavba samotná však není jen o metrech krychlových betonu a tunách železa, ale také 

o kilometrech kabelů a potrubí. V rámci hrubé stavby bylo potřeba vybetonovat šachty 

pro 5 výtahů, nebo nádrž na 200 litrů nafty pro záložní agregát. 

• MČ vysoutěžila provozovatele Sportovního centra, který byl schválen zastupitelstvem 

MČ dne 28.6.2017. Stala se jím společnost Infinit s.r.o. 

• S tímto budoucím provozovatelem průběžně jednáme o případných změnách, které 

vyplývají z jejich dlouholetých zkušeností s provozováním obdobných center. 

• Budoucí provozovatel nás také upozornil na možný deficit parkovacích míst. Rozhodli 

jsme se proto možnému problému předejít a vykoupili jsme sousední pozemek o 

výměře cca 1000 m² od soukromého subjektu. Zde bude možné vybudovat další 

parkovací místa. 

• Do konce letošního roku by měla být dokončena hrubá stavba a já doufám, že i nadále 

budou stavební práce pokračovat dle stanoveného plánu a příští rok Sportovní centrum 

otevře své brány všem. 

 

 

2) Mgr. Černovský – Kontrolní výbor – Kontrola dodržování právních předpisů 

 

Mgr. Černovský 

• viz minulá interpelace, kde žádal vysvětlení akce ,,Aby se v Řepích lépe žilo“ 

• odpověď, kterou dostal ho neuspokojila, připravil pro kontrolní výbor (dále jen KV) 

materiál a žádá KV, aby prošetřil dodržování právních předpisů  

• předal panu Bartošovi jako předsedovi KV dokument s předchozími sepsanými 

požadavky 

 

Mgr. Synková  

• sděluje, že bude prošetřeno 

 

 

3) Mgr. Černovský – Kontrolní výbor – Zápisy z kontrol 

 

Mgr. Černovský 

• druhá interpelace také směřuje na KV  

• žádá o obdržení zápisů či protokolů o kontrolách, které provedl KV za minulé volební 

období a za aktuální volební období, jaké byly provedeny kontroly a s jakým 

výsledkem 

 

Mgr. Synková 

• sděluje, že bude předáno KV 
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4) Mgr. Černovský – CSZS – Přehled dohod mimo pracovní poměr 

 

Mgr. Černovský 

• viz minulá interpelace, kdy žádal CSZS přehled DPP a DPČ jmenovitě  

• opakovaně žádá, aby mu byly tyto informace poskytnuty a mohl je analyzovat a mohl 

plnit kontrolní funkci zastupitele MČ Prahy 17  

 

Mgr. Synková  

• bude odpovězeno písemně 

  

 

5) Mgr. Černovský – KC Průhon – Přehled dohod mimo pracovní poměr, přehled 

faktur 

 

Mgr. Černovský 

• stejné jako u CSZS, navíc od CSZS nedostal přehled faktur, o které žádal  

 

Ing Šimonová  

• zmiňuje časový průběh, jak odpovídalo CSZS na původní interpelaci  

Mgr. Černovského  

• 26. 1. 2017 přišla žádost o informace, které byly specifikovány. Jednalo se o přehled 

došlých faktur za období 2013 – 2016, které byly panu magistru zaslány 21. 2. 2017, 

zároveň mu bylo sděleno, že vzhledem k časové náročnosti, zpracování personálních 

údajů za léta 2013 – 2016, v požadované struktuře, jakou žádá, je to časově náročnější, 

s tím, že mu bude zasláno později. Toto mu bylo zasláno 23. 3. 2017 s jedinou 

výjimkou, a to že nebyly zaslány jména konkrétních pracovníků. CSZS je příspěvková 

organizace a není organizací povinnou podle zákona č. 106. Existuji na to právní 

stanovisko a podle toho jsme jednali. Nechceme poškodit naše zaměstnance. 

Samozřejmě upřesnění dodáme v případě zájmu písemně.  

 

 

 

 
 

 

Náměty a připomínky občanů Řep 

 

Z časových důvodů paní starostka požádala přítomné zastupitele i občany o možnost 

dřívějšího zahájení tohoto bodu programu. Všichni přítomní souhlasili. 

 

 

1) p. Mertin Zdeněk – Obytný dům Laudova – samoobsluha 

 

• pí starostka předala slovo p. Mertinovi  

 

p. Mertin 

• stěžuje si na možnou novou výstavbu obytného domu Laudova, vadí mu plánovaná 

výška obytného domu, zastínění ostatních rodinných domů po dostavení, zmiňuje 

problém s parkováním, problém s dopravní situací 
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M. Marek  

• vysvětlil danou situaci panu Mertinovi a sdělil, že RMČ dala souhlas pouze  

s předloženým záměrem, který je v souladu s územním plánem 

• dále vysvětlil, jaký bude následující postup ohledně povolování výstavby obytného 

domu Laudova, kterému předchází územní řízení a stavební povolení 

 

Bc. Dbalý 

• pozemek není obce, je soukromý, na cizím pozemku nebudeme nic stavět, projekt není 

schválen, my jako MČ jsme jen řekli, že to bude lepší než herna, ale zatím nic není 

postaveno  

• až bude probíhat stavební řízení, tak budete mít každopádně právo se k tomu vyjádřit 

• znovu zdůrazňuje, že nic není schváleného ZMČ 

 

p. Bíro  

• informuje, že čistě technicky nebylo nic takového v ZMČ schváleno, takový bod 

v ZMČ vůbec nebyl 

 

Mgr. Černovský 

• požádal o informace k tomuto projektu, přeje si o zaslání do e-mailu 

 

Ing. Arch. Štěpař  

• reaguje na výškovou hladinu, současně platný územní plán žádné výškové regulace 

nemá, Pražské stavební předpisy stanovují, že se má řídit okolní zástavbou, vymezují 

odstupy staveb, nová stavba nemůže stínit stavby současně stojící 

• toto je projekt stavebního řízení, je to státní správa, a nikoliv samospráva a do toho my 

nemůžeme nijak vstupovat  

 

MUDr. Katra 

• vy jste nás napadl hned na začátku, a nebyl důvod, bylo tady řečeno, že budete mít 

možnost se k tomu později vyjádřit, a víc se o to zajímat  

• myslí si, že to jednání nebylo korektní vůči ZMČ a ani RMČ  

 

J. Masopust  

• jakmile bude zahájeno stavební řízení, ve kterém vyjde najevo, že dochází k nějakým 

zastíněním nebo nebudou plněna kritéria, neznamená to, že stavební úřad stavbu 

povolí, bude to předmětem stavebního řízení, je potřeba k tomu takto přistupovat,  

vy budete účastníky řízení a budete se moci k tomu vyjádřit  

• znovu opakuje, že pokud by to bylo v rozporu se stavebním řízením, tak ta stavba tam 

stát nebude 

• toto téma jsme projednávali na pracovní skupině Strategického plánu rozvoje naší MČ  

 

p. Šilha 

• také bydlí v předmětné lokalitě, uvědomuje si, že ještě nebylo vydáno stavební 

povolení, uvítá něco jiného  

• pokud by rozhodnutí bylo vydáno, budou chtít podat něco jako petici od stávajících 

občanů, zřejmě jsou mylně informováni o tom, že objekt bude 9tipodlažní a bude mít  

2 patra s garážemi. Říká, že by bylo vhodné postavit dům v přiměřené výšce.  

 

 



6 

 

M. Marek  

 

• dodává pro upřesnění – MČ nemůže zasahovat do činnosti státní správy, vy sami 

můžete požádat stavební úřad o to, že chcete být účastníky stavebního řízení  

 

 
 

 

1. Kontrola zápisu 

 

 

ZMČ souhlasí s kontrolou zápisu ze ZMČ 19 dne 28. 6. 2017 bez připomínek. 

 

Hlasování o zápisu: 

Pro: 15, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 3  

 

 

 
 

2. Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. pololetí 2017 

 

M. Marek  

• předkládá a seznamuje s projednávaným bodem  

• ptá se na otázky k tomuto bodu 

 

 

Diskuse: 

 

Mgr. Černovský  

• má dotaz na stranu 6 bod 8 – Dětské centrum osobního růstu v Psychosomatickém 

centru 

• píše se zde o škodě, která vznikla projektantem, a že bude po něm vymáhána, zajímá 

ho, zda je škoda vyčíslena a jestli je vymáhána a s jakým úspěchem 

• dále na to navazuje úprava smluv s nájemcem Psychosomatického centra, zajímá ho, 

jak se to dotýká smluv a jestli i ze smluv není nějaká škoda a zda je započítána  

do vyčíslení 

 

M. Marek  

• vše se postavilo dle projektu a až následně při provozní zkoušce se zjistilo,  

že vzduchotechnika je kapacitně nedostačující  

• projektant v projektu přiznal chybu, udělal se nový projekt a vysoutěžila se nová 

vzduchotechnika 

• požadujeme na pojišťovně náhradu škody původní vzduchotechniky (cca 300 tisíc)  

a také škodu, která nám vznikla z nájmu (sleva 50 % na 5 měsíců) 

• nechceme žádný soudní spor, proto jsme prodloužili o 5 měsíců nájemní vztah 

 

Mgr. Černovský 

• doplňující otázka – bude to hradit pojišťovna? Nebude se vymáhat přímo po viníkovi? 
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M. Marek  

• projektant to nahlásil jako škodní událost a my to vše řešíme s jeho pojišťovnou 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000032/2017 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

Zprávu o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. pololetí 2017 

 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 

 
 

3. Změny rozpočtu k 31. 7. 2017 

 

M. Marek  

• předkládá a seznamuje s projednávaným bodem 

• shrnuje rozpočtová opatření 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000033/2017 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 53 - 67 

 

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 

 
 

4. Změny rozpočtu k 31. 8. 2017 

 

M. Marek  

• předkládá a seznamuje s projednávaným bodem 

• shrnuje rozpočtová opatření 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000034/2017 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) schvaluje 

rozpočtové opatření č. 74 

 

2) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 68 - 73 a 75 - 76 

 

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
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5. Změny rozpočtu k 30. 9. 2017 

 

M. Marek 

• předkládá a seznamuje s projednávaným bodem 

• shrnuje rozpočtová opatření 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000035/2017 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 77 - 80 

 

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 

 
6. Návrh změn v "Zásadách postupu při pronájmu obecních bytů v MČ Praha 17,  

v "Pravidlech pronájmu startovacích bytů pro mladé rodiny za regulované nájemné  

v MČ Praha 17" a v "Podmínkách pro skládání finanční jistiny pro výběrová řízení  

na pronájem nebo koupi nemovitého majetku MČ Praha 17" 

 

Mgr. Synková 

• předkládá a seznamuje s projednávaným bodem 

• vysvětlila důvody změn v zásadách postupu při pronájmu obecních bytů  

v MČ Praha 17 

• informuje o rozhodnutí MČ vypustit v zásadách postupu při pronájmu obecních bytů 

větu o složení peněžních prostředků ve výši trojnásobku měsíčního nájemného  

a záloh. Jedná se o to, že když přidělujeme byty v majetkové komisi,  

tak je přidělujeme ze sociálních důvodů. A přijde nám nemorální chtít po lidech, 

tříměsíční jistotu a totéž platí u startovacích bytů 

• jistotu necháváme pouze u výběrových řízení, kdy se nám občané hlásí o byt,  

který soutěžíme  

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000036/2017 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

návrh RMČ ze dne 12. 7. 2017 (usnesení č.000314/2017) na schválení změny  

v "Zásadách postupu při pronájmu obecních bytů v MČ Praha 17, v "Pravidlech 

pronájmu startovacích bytů pro mladé rodiny za regulované nájemné v MČ Praha 17" 

a v "Podmínkách pro skládání finanční jistiny pro výběrová řízení na pronájem  

nebo koupi nemovitého majetku MČ Praha 17". 

 

2) schvaluje 

1. změnu v "Zásadách postupu při pronájmu obecních bytů v městské části 

Praha 17", a to takto: 

vypustit poslední větu čl. V odst. 1, která zní: "Na základě usnesení RMČ č. 233  

ze dne 15. 5. 2006 bude ve smyslu § 2254 občanského zákoníku v platném znění  
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od nového nájemce požadováno složení peněžních prostředků ve výši trojnásobku 

měsíčního nájemného a záloh na služby spojené s užíváním bytu." 

2. změnu v "Pravidlech pronájmu startovacích bytů pro mladé rodiny  

za regulované nájemné v Městské části Praha 17, a to takto: 

vypustit odst. č. 4 v článku pro startovací byty je stanoveno, který zní: "Při uzavření 

nájemní smlouvy na byt bude složena jednorázová jistota ve výši trojnásobku 

měsíčního nájemného. Jistota včetně úroku bude nájemci vrácena při ukončení nájmu 

a odevzdání bytu ve stanovené době 5 let (nebo dříve), pokud z ní nebude uhrazeno 

dlužné nájemné nebo nedoplatek za služby spojené s užíváním bytu." 

3. změnu v "Podmínkách pro skládání finanční jistiny pro výběrová řízení  

na pronájem nebo koupi nemovitého majetku Městské části Praha 17, a to takto: 

na straně 2, článek I. doplnit novou poslední větu: "Netýká se výběrových řízení  

na pronájem startovacích bytů pro mladé rodiny za regulované nájemné  

v Městské části Praha 17". 

na straně 3 v části byty vypustit slova: " vč. služeb" 

 

3) ukládá 

 zástupci starostky J. Hájkovi, postupovat ve smyslu usnesení 

Zodpovídá  

1. Mgr. Roztočil Martin, MBA, Vedoucí odboru správy obecního majetku  

    

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 

 
 

Mgr. Jitka Synková ukončila zasedání a poděkovala všem přítomným zastupitelům  

a občanům za účast na jednání ZMČ a popřála všem přítomným hezké léto. 

 

 

Schválil a ověřil:  

 

 

 

Mgr. Jitka Synková  ................................................... 

 

 

 

 

Jiří Masopust                        ................................................... 

 

 

 

 

Jan Bösser                             ................................................... 

 

 

 

 

V Praze 26. 9. 2017 

Zapsala: Ing. Martina Minaříková 


